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Concept Verslag Algemene Ledenvergadering Judo Ryu Mackaay 22 maart 2011. 

 

Aanwezig 

 

Leden Judo Ryu Mackaay:  

Joop Mackaay,  Grietje Landsman (glandsman@hetnet.nl), Henny Stomphorst, Hugo 

Smeets (h.smeets@agisweb.nl), Irma Avezaat(i.avezaat@casema.nl), Henk de Mari 

(henk@superbyte.nl), Fred Sijnhorst (sijnhorst@worldonline.nl), Jana Löwe 

(nandalo@xs4all.nl), Cyriel Kluiters (cyriel.kluiters@tiscali.nl), Erik van Gameren 

(info@erikvangameren.nl), Barbara Heebels (b.heebels@gmail.com), Jan de Leeuw, Joke 

Maarschalkerweerd, Floris Kruijne, Marcel Kuik, Bas de Knegt, Stephanie Verhaar, Nico 

Janssen, Dave Aarts,  Jeroen Doelman, Dimitra Argyroudis. 

 

Bestuursleden:  

Tom van Impelen (penningmeester), Huib Verhoeff (secretaris), Gert-Jan Doelman 

(algemene zaken en jeugdzaken), Cor Vermin (voorzitter), Anita Nieuwenhuis 

(administrateur), Sharmarke Mahamoud, aspirant bestuurslid. 

 

1. Opening 

De voorzitter, Cor Vermin, heet de aanwezigen welkom.  

 

2. Mededelingen Bestuur 

Cor Vermin dankt actieve leden voor hun inzet. Dus bloemen voor Irma, Grietje en Henk. 

Een bon voor Fred, Joke, Henny en Joop. 

 

3. Verslag ALV 1 juni 2010 

4A. Algemeen jaarverslag 2009. Punt 4D. Versla Top Judo Utrecht. Top Judo is er in 2 

smaken: -12 en +12 jaar. Punt 10 Rondvraag. Marcel Houtzager wil geen trainer worden. 

 

4A. Algemeen Jaarverslag 2010 Judo Ryu Mackaay 

Cor Vermin werd niet gekozen als penningmeester maar als voorzitter. 

De wachtlijst voor senioren blijft gehandhaafd. 

Instaptoernooien. In Lunetten kunnen 130 mensen meedoen, in Leidsche Rijn 200. In 

Leidsche Rijn is de zaalhuur hoger en je moet de bar huren. 

 

4B. Jaarverslag 2010 ledenadministratie 

Het verloop is groot, ongeveer een derde van het ledenbestand. 

 

4C. Verslag wedstrijdsecretariaat  

Er is een stijging van het aantal deelnemers aan de toernooien. 

 

4D. Verslag Top Judo Utrecht 

Top Judo loopt goed. 

 

5. Verslag Kascommissie  

De Kascommissie is nog niet bij elkaar gekomen. Er is dus geen verslag. Op korte 

termijn, dinsdag 19 april, mini ALV, om verslag alsnog goed te keuren. 

 

6. Verkiezing nieuw kascommissielid 

Barbara Heebels is aftredend. Marcel Kuik volgt haar op. 

 

7. Financieel Jaarverslag 

Toelichting penningmeester. 2 

Het jaar 2010 is de min geëindigd door dubbele reservering voor het Lustrum en een 

reservering voor de mat. 

 
8. Begroting 2010 

Meer inkomsten uit contributieverhoging.  



2 

 

Jana en Grietje krijgen per 1 april vrijwilligersvergoeding. Dat spaart kosten van het 

administratiekantoor uit. 

Het jeugdkamp wordt afgedekt door inkomsten uit subsidie en de grote clubactie, geen 

bus maar eigen vervoer. 

De overige bestuurskosten bestaan uit geschenken en representatie. 

Er is een positief resultaat van € 1.280,00. De begroting wordt goedgekeurd. 

 

9. Verkiezing bestuursleden  

Het bestuurslid voor Algemene zaken, Gert Jan Doelman, wordt bij acclamatie opnieuw 

benoemd.  

Sharmarke Mahamoud blijft nog aspirant bestuurslid 

 

Rooster van aftreden bestuursleden Judo Ryu Mackaay 

Voorzitter: 2014 

Algemene Zaken: 2015 

Secretaris: 2012 

Administrateur: 2013 

Penningmeester: 2012  

 

10. Rondvraag 

Eric pleit voor digitale nieuwsbrief. Akkoord. 

Joop vraagt om extra seniorenuur als er iets vrijkomt. Het bestuur kijkt hier na. Joop 

biedt zich aan als trainer. 

Nico vraagt aandacht voor het Groot Nederlands Studentenkampioenschap op zondag 29 

mei. 6 tot 12 mensen voor achter de tafel gezocht. Werving via e-mail en de website. 

Dave meldt dat groep 3 op dinsdag (?) helemaal vol zit. 

Seniorenuitje. Henk en Joop organiseren het. 

 

Huib Verhoeff 

16 mei 2011. 


